
Zápis z ve�ejného zasedání m�stského zastupitelstva m�sta Miletín �. 1/2015, 

konaného dne 11.03.2015 v 18.00 hodin v besedním sále Spolkového domu 

___________________________________________________________________________ 

P�ítomni: Bc. M. Nosek, Mgr. S. Hlavá�ková, Ing. V. Marek, Ing. T. Kožíšek, M. Hlavá�ek, 
                Bc. O. Macha�ka, B. Hak, M. Svobodová, Ing. F. Petera, Ing. M. Hamanová,  
                Ing. M. Cermanová 
Nep�ítomni:  - - - 
Omluveni:    - - - 
Návrhová komise: B. Hak, M. Hlavá�ek 
Ov��ovatelé zápisu: Ing. T. Kožíšek, Ing. F. Petera 
Ve�ejnost: 4 
Zapisovatelka: A. Jalová 

Starosta zahájil zasedání, konstatoval, že jsou p�ítomni všichni zastupitelé m�sta a 
zastupitelstvo je tak usnášeníschopné. 

1. A. Jalová p�e�etla slib zastupitel� a Ing. V. Marek souhlasem a podpisem potvrdil slib   
    zastupitele a ujal se svého mandátu. 

2. Volba návrhové komise ve složení B. Hak – M. Hlavá�ek. 
    Hlasování 9 pro – 0 proti – 2 se zdrželi. 

3. Volba ov��ovatel� zápisu ve složení T. Kožíšek – F. Petera. 
    Hlasování 9 pro – 0 proti – 2 se zdrželi. 

4. P�ísp�vky na �innost spolk�m m�sta Miletín v r.2015
    O. Macha�ka informoval, že bylo podáno 11 žádostí od miletínských spolk�, které �ádn�   
    zažádaly dle grantové vyhlášky o p�ísp�



    K�, výdaj� 12.897.607,- K�. P�ebytek ve výši 1.141.200,- K� bude použit na krytí splátek  
    úv�r�. 
    Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

6. Snížení nájmu za konání miletínské pouti panu Karlu Jane�kovi a panu Hynku Jane�kovi 
    M�stskému ú�adu byla doru�ena písemná žádost o snížení nájemného za miletínskou pou�  
    a žádost o zrušení infla�ní doložky, která �ástku za celkové nájemného každý rok navyšuje.   
    Oproti p�vodní výši nájemného, která �inila 120.000,- K�, v lo�ském roce vyšplhalo  
    celkové nájemné již na 145.000,- K�, zastupitelé proto snižují tuto �ástku na 135.000,- K�  
    spolu se zrušením infla�ní doložky, a to od letošního roku, tj. r. 2015. 
    Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

7. Žádost spole�nosti O2 o uložení optického kabelu na pozemcích 1376/2, 1750/2, 1309/1,  
   1749/1, 1749/3, 1742/1, 1742/2, 265/4, 265/1, 253/3, 253/2, 253/1 a 511/1 v k.ú. Miletín. 
   Jedná se o pozemky, na kterých se zamýšlí vybudovat „oddychová zóna“ pro obyvatele a  
   návšt�vníky Miletína, proto zastupitelé s uložením optického kabelu nesouhlasí. Zastupitelé  
   doporu�ují uložit optický kabel v místech, kde se nacházely d�íve chodníky, tj. podél silnice  
   v ul. Lhotova. 
   Hlasování proti uložení optického kabelu 11 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

8. Smlouva o sdružení  finan�ních prost�edk� z obce Trotina
    Protože má každá obec za povinnost z�ídit jednotku požární ochrany, cht�la by obec  
    Trotina uzav�ít s m�stem Miletín smlouvu s cílem sdružit finan�ní prost�edky a z�ídit  
    spole�nou jednotku požární ochrany. 
    Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

9. Výše koeficientu za 1 ob�ana s trvalým pobytem v obci  ve smlouv� o sdružení 
    finan�ních prost�edk�
    Výše koeficientu bude �init 109,17 K�/ rok  za ob�ana trvale hlášeného. Tuto �ástku budou 
    platit všechny obce, které uzav�ou smlouvu o sdružení prost�edk� s m�stem Miletín. 
    Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

10. Ukon�ení nájmu s f. 666 Ag, s.r.o., zastoupenou p. Domincem, která si pronajímala   
      kiosky v autokempu a na koupališti. Firma neplnila podmínky sepsané smlouvy,       
      opakovan� jsou s ní problémy, v sou�asné dob� dluží 80.000,- K�. Tento týden se p.  
      Dominec, p�es všechny neúsp�šn� doru�ené poštovní upomínky, spojil e-mailem se   
      starostou, tvrdil, že �ást dlužné �ástky zasílá na ú�et, p�esto do dnešního dne nebyla žádná  
      �ástka od firmy 666 Ag, s.r.o. na ú�et m�sta p�ipsána. 
      Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 
      P�ipomínka od zastupitele V. Marka – bylo by dobré, kdyby se m�sto bránilo a nijak tak  
      výše uvedené firm� neuleh�ilo p�i vymáhání �ástky. Odpov�d�l M. Nosek – spojí se s   
      JUDr. Šperkem, který nejspíš p�evezme tuto záležitost a dlužná �ástka se bude vymáhat  
      právní cestou. 



11. Vyhlášení pronájmu kiosk� v autokempu a na koupališti za stejných podmínek, které byly 
      sepsány ve smlouv� s p�edchozím nájemcem, tj. 50.000,- K� za pronájem obou kiosk� a  
      úhradu za služby (tzn. spot�eba elekt�iny, vody, náklad� na svoz odpad�)  s tím, že  
      polovina nájmu bude uhrazena do 30.06. b�žného roku pronájmu. 
      Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

12. Vyhlášení p�j�ky z fondu rozvoje bydlení v celkové výši 150.000,- K�
      Tento rok mohou ob�ané Miletína op�t žádat o p�j�ky z FRB. Žádosti se mohou podávat 
      do 04.06.2015 a budou zve�ejn�ny a vyhodnoceny na dalším jednání zastupitelstva po  
      tomto datu. 
      Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

13. Podání žádosti o 4 pracovníky na ve�ejn� prosp�šné práce z ú�adu práce na období 2 let 
       s nástupem od 01.04.2015
      Dotaz ze strany zastupitel� – O. Macha�ka – zda už byla žádost podána? Odpov�� – ano, 
      podání žádosti už bylo provedeno. 
      Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

14. Likvidace bioodpadu v Miletín f. AFM, s.r.o. Ji�ín
      Obce musí zajiš�ovat od 01.01.2015  likvidaci bioodpadu, n�kolik firem oslovilo  
      miletínský ú�ad. V�tšina firem by zajiš�ovala tuto službu za poplatky a navíc by získaný  
      materiál spalovala. Jedinou firmou, která p�išla s bezplatnou nabídkou za tyto služby byla  
      firma AFM s.r.o. se sídlem v Ji�ín�. Ve své žádosti uvedla, že získaný bioodpad bude dále   
      využívat jako hnojivo na jimi obhospoda�ovaných pozemcích. 
      Starosta uvedl, že bude zp�ístupn�n betonový box, do kterého budou moci ob�ané 
      bioodpad dovážet a firma si sama na vlastní náklady tento bioodpad následn� odveze. 
      Dotaz ze strany zastupitel� – F. Petera – co se tedy bude považovat za bioodpad? 
      Odpov�d�l starosta – nap�. pose�ená tráva, v�tve, listí, št�pky apod., v žádném p�ípad� se  
      nebudou moci na toto skladišt� ukládat zbytky jídel. 
      Dotaz – V. Mistr – pro� m�sto up�ednost�uje zrovna tuto firmu a ne ostatní a co má proti  
      spalovnám biodpadu? Odpov�d�l starosta – proti biospalovnám nenamítá nic, ale firma  
      AFM, s.r.o. jako jediná bude dál bioodpad využívat a navíc tuto službu bude provád�t  
      bezplatn�. 
      Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

15. Darovací smlouvy - finan�ní dary pro sbírku na rekonstrukci hasi�ské cisterny
      Tento rok vypsaná sbírka na rekonstrukci hasi�ské cisterny, darují obce a firmy, spolky i   
      ob�ané Miletína finan�ní �ástky. S obcemi, firmami a spolky jsou uzavírány darovací  
      smlouvy, které musí být schváleny zastupitelstvem. Schválení finan�ních dar� od t�chto  
      subjekt�: obec Rohoznice 60.000,- K�, obec Tetín 20.000,- K�, MS ��K 1.000,- K�, DS  
      Erben10.000,- K�, Truhlá�ství Podolský, Rohoznice 7.000,- K�, MOTO Tiger Team  
      2.000,- K�, Farníci Miletín 1.000,- K�, Zahradnictví Klennerová, Rohoznice 2.000,- K�,  
      Pravé ho�ické trubi�ky s.r.o. Miletín 5.000,- K�, Design Weld Rohoznice 30.000,- K�,  



      m�sto Ho�ice 10.000,- K�. 
      Hlasování 11 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

16. Zástupce m�sta p�i konání valné hromady spole�nosti VOS, a.s. v Ji�ín� dne 10.06.2015
      Starosta m�sta informoval o konání valné hromady, zeptal se zastupitel�, zda má n�kdo  
      zájem o zastupování m�sta na této akci. Nikdo ze zastupitel� nereagoval. Paní  
      místostarostka navrhla p. Noska. 
      Hlasování 10 pro – 0 proti – 1 se zdržel. 

17. Diskuze

• p. Mistr – v minulém zápise bylo uvedeno, že p. Mistr podává na m�stský ú�ad 
stížnosti, ale tak tomu není, dává na ú�ad  žádosti o podání informací. Odpov�d�l 
starosta m�sta – ano, bylo uvedeno v zápisu myln�, podn�ty a žádosti už nebudou 
uvád�ny jako stížnosti. 

• F. Petera – zdali už bylo zpracováno úv�rové zatížení? Odpov�d�l O. Macha�ka – 
už ho zpracoval, bude zve�ejn�no na webových stránkách m�sta 

• M. Cermanová – jak to vypadá s rekonstrukcí ul. Komenského? Odpov�d�l 
starosta spolu s p. Hejnou – ob�ané ul. Komenského budou mít sch�zku dne 
25.03.2015 – musí dát souhlas k odvodn�ní 

• J. Velichová – pod�kovala za schválení rozpo�tu ZŠ, informovala, že škola byla 
úsp�šná v projektu „Škola na dotek v Královehradeckém kraji“ – poda�ilo se jí 
získat peníze, ur�ené k dovybavení po�íta�ové techniky, která bude sloužit 
p�i výuce d�tí. 

Návrh usnesení p�e�etl M. Hlavá�ek 

……………………………………..                                  ……………………………………. 
        Bc. Miroslav Nosek                                                        Mgr. Stanislava Hlavá�ková 
       starosta m�sta Miletín                                                     místostarostka m�sta Miletín 

Ov��ovatelé zápisu:     Ing. T. Kožíšek       ………………………….. 

                                     Ing. F. Petera          ………………………….. 
       
       
       


